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-----Ursprungligt meddelande-----
Från: noreply@vaggeryd.se <noreply@vaggeryd.se>
Skickat: den 19 augusti 2020 22:58
Till: Vaggeryds kommun Kommunstyrelsen <kommunstyrelsen@vaggeryd.se>
Ämne: Medborgarförslag via webbformulär

För att säkerhetsställa att du är folkbokförd i Vaggeryds kommun behöver du fylla i uppgifterna
nedan.
Kontaktuppgifter
Mats-Erik
Fransson
0706363647
Uddens gränd 5
56731
Vaggeryd

E-post:
matseric.me@gmail.com

Jag föreslår kommunfullmäktige besluta att:
Undertecknade medborgare i Vaggeryds Kommun föreslår kommunfullmäktige besluta om följande
förslag.
I samrådsunderlag avseende ny markförlagda 40kV-kraftledning mellan stationen Stödstorp och
station Hermes i Vaggeryds Kommun förordas alternativ 1.
Detta alternativ innebär grävning i mark parallellt med Västar Promenaden i linje med bro mellan
Strandvägen och Banbrogatan fram till korsningen med Södergatan och så vidare.
I samband med denna grävning bör man ändra sträckning på dagavloppsledningen som
uppenbarligen kommer bl.a. från kv Staren med angränsande kvarter. Detta avlopp går under
järnvägen och mynnar i den nordvästra delen av Lagan/Tuvamaden som bekant ligger parallellt med
sista sträckan av Lundavägen till Vårdcentralen. Idag så rinner dagvattnet ut och drar med sig
föroreningar och på våren massor med annat skräp vilket innebär nedsmutsning av ovanstående del
av vattendrag.
Utred och besluta om att parallellt med kabelgrävningen samtidigt gräva lite bredare och ge
avloppet ny sträckning på den västra sidan om järnvägen samt att det mynnar i ån mellan
ovanstående bro och Vårdcentralen, en sträcka på ca 230m. Där är det alltid strömmande vatten som
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tar med sig det smutsiga avloppet. Omdragningen skulle förbättra miljön i Tuvamaden och inte
kosta så mycket att göra i samband med Vaggeryds Elverks grävning. Vaggeryds Kommun borde ta
denna merkostnad för att få detta utfört. Har tidigare gjort förfrågan om detta muntligen till
Tekniska och fått svar att det blir för dyrt att gräva.
Med hopp om ett positivt besked om utförande då tidpunkten inte kan vara/bli bättre än nu.
Vänliga hälsningar
Mats-Eric Fransson, Björn Ericsson, Kjell Ljung

Jag samtycker till att personuppgifterna som jag lämnat i formuläret finns med i underlaget som
skickas ut i handlingarna för beslut och publiceras på vaggeryd.se.
Ja

Jag samtycker också till och förstår att Vaggeryds kommun registrerar och behandlar de
personuppgifter som jag lämnat genom formuläret för att kunna hantera ärendet på ett smidigt sätt
och fullgöra arbetsuppgifter kopplade till det.
Ja
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